



**PERBADANAN KEMAJUAN KRAFTANGAN MALAYSIA
(Agensi Di Bawah Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan)**

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Sebut Harga adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau PPK, dalam Gred **G1**, Kategori **B** Pengkhususan **B04** atau **B15** bagi Daerah **TEMERLOH SAHAJA**.

1	TAJUK DAN NOMBOR SEBUT HARGA	Sebut Harga Bagi Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Bumbung Bangunan Bengkel Gunasama "A" Di Pusat Inkubator Kraf Temerloh [PKKM/PHG/S/05/2018]
2	HARGA DOKUMEN	RM10.00 (TIDAK DIKEMBALIKAN) Secara Tunai Atau Bank Draf/Kiriman Wang/ Wang Pos Atas Nama Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia
3	TARIKH & MASA / LAWAT TAPAK, TAKLIMAT & PELAWAAN	Kehadiran : WAJIB – PENAMA DALAM SIJIL PPK & SPKK 14 Februari 2018 (Rabu) : Jam 10.30 Pagi Tempat Lawat Tapak : Pusat Inkubator Kraf Temerloh Lot 11, Kawasan Perindustrian Songsang 28000 Temerloh, Pahang
4	TEMPAT, TARIKH & WAKTU SEBUT HARGA TUTUP	Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia Cawangan Pahang Lot 30850, Kampung Pandan 2 Jalan Pintasan Kuantan-Kuala Terengganu 26070 Kuantan, Pahang 21 Februari 2018 (Rabu), 12.00 tengah hari

1. HANYA **PENAMA** yang tercatat di dalam Sijil Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang **BOLEH** menghadiri taklimat dan lawatan tapak (**wakil tidak dibenarkan**). Sila bawa bersama **SIJIL ASAL** dan **SATU SALINAN** sijil-sijil berkaitan serta **cop rasmi** syarikat semasa lawatan tapak.
2. Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi selepas lawatan tapak **sehingga 21 Februari 2018** di Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia Cawangan Pahang (**Kuantan**). Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri lawatan tapak atau wakil yang sah sahaja dengan mengemukakan **SURAT PENGESAHAN** syarikat, **SIJIL ASAL** dan **SATU SALINAN** sijil-sijil berkaitan.
3. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul yang dimetri dan ditulis di sebelah kiri sampul 'No Rujukan Sebut Harga' yang dimasuki.
4. Dokumen hendaklah dipos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga pada tarikh tutup seperti di atas sebelum jam 12.00 tengah hari di alamat seperti di atas.